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Z A P I S N I K 

Sa druge (2) redovne sednice Skupstine opstine Dragas, odrzane dana 06.03.2019, sa pocetkom u 

10:00h, uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice Skupstine opstine Dragas 

2. Razmatranje i usvajanje Izvestaja o radu Predsednika i izvrsnih organa opstine Dragas 

za 2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu. 

3. Upoznavanje sa Izvestajem o radu Opstinskog Odbora za Bezbednost u Zajednici za za 

2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu. 

4. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

Ko je ZA. Usvaja se jednoglasno. 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju je zapisnik sa predhodne 

sednice skupstine. Prelazimo na usvajanje zapisnika, ima li primedaba, posto nema, ko je ZA 

usvajanje zapisnika. Usvaja se jednoglasno.  

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje i usvajanje Izvestaja o radu 

Predsednika i izvrsnih organa opstine Dragas za 2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu. 

Dajem rec predsedniku opstine. 

g.Shaban Shabani – Postovani, tokom kalendareske 2018 godine, posao u opstinskim organima 

je odvijan preko rada 8 direktorijata i njihovih sluzbi u skladu sa Zakonom o LS-i, AU , i Statutu 

opstine, radeci u interesu opstine, sprovodeci Zakonske dispozicije u obavezi opstine. Opstinski 

organi su radili i postovali vremenske rokovo tokom razmatranja i odlucivanja na osnovu 

zahteva gradjana, institucija i civilnog sektora. Svi zahtevi i dopisi koji su razmatrani od strane 

opstinskih organa su numericki i analiticki prikazani pojedinacno u izvestajima direktorijata. I 

pored obavljenih zadataka i obaveza u 2018 godini, za 2019 godinu ostaje permanentna obaveza 

da nasi organi budu sto tacniji i azurniji u pruzanju efikasnih usluga gradjanima i pracenj u i 

postovanju zakonskih priocedura izmedju nacrtta i predlaganja raznih Pravilnika, Odluka i slicno 
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na osnovu ukazanih potreba i svakodnevnih praksi a sve to u interesu nasih gradjana. Analazirali 

smo na dnevnim sastancima sa direktorima kao i na Bordu direktora sve moguce aktivnosti, 

predlazeci predloge za izmenu i dopunu odredjenih propusta ili netacnosti kada je bilo takvih, 

primedbe ili sugestije koje su upucivane kako od nasleznih organa tako i od gradjana. 

Kancelarija predesednika kao i sve ostale kancelarije opstinskih organa su uvek bilo otvorene  za 

razne vidove komunikacije i saradnje, za sve institucije. U svim ovim kontaktima sa 

medjunarodnim institucijama i sa nasim nadleznim organima, najcesce su dolazile u obzir 

inicijative, zahtevi i potebe nasih gradjana, nasih lokacija za mnoge razvojne projekte, kao sto je 

bio slucaj realizacije mnogih inicijativa, preko UNDP-a, ADA-, SIDA i sl. Takodje je bilo i 

aktivnosti oko poboljsanja pitanja bezbednosti, kao i raznih drugh inicijativa koje bi mogle da 

dovedu do pobosljanja situacije. Sto se tice pomenutog bezbednosnog stanja mozemo da kazemo 

da je bezbednosta situacija bila i nastavlja da bude stabilna, bez ikakvih medjuetnickih problema 

ili konflikta, za takvu situaciju pored samih gradjana doprinos su dali i nadlezni bezbednosni 

organi, KKSB i ostali akteri koji se bave ovim pitanjem. Takodje zelim da kazem da i u sveri 

kulure, da sve drzavne i opstinske manifestacije koje su odrzane kao sto su Dan nezavisnosti, 

Dan zastave, i slicno su prosli u najboljem redu i miru, ovi praznici su skoro postali tradicija u 

nasoj opstini i kao takvi su podrzani od strane opstine materijalno. Izazov za opstinu je bio i 

ostaje, smanjenje broja socijalnih slucajeva, jer vidimo da su zahtevi u povecanju a budzetske 

kategorije za ovu poziciju su limitirani. Tako da u tom aspektu je i Zakon o oprosti duga dao 

doprinos koji je na nacin oprostaj duga smanjio obavezu onima koji sui mali dug. Takodje smo 

doneli i odluku o nadoknadi troskova za pokop preminulih na linearnoj osnovi od po 100 eura. 

Iako je bilo pozitivnih inicijativa, mogu reci da se na to ne zaustavljamo vec i dalje radimo na 

postizanju ciljeva razvoja, ocuvanju flore i faune, biodiverzitet opstine, smanjenju nazaposlenosti 

i slicno. Ocekujemo vase diskusije i predlogem povodom razmatranja nasih izvestaja i planova, 

na nacin kako bi poboljsali nase aktivnosti za naredni period.  

g.Samidin Xheladini – Pozdrav svima, zahvaljujem izvrsnoj vlasti na Izvestajima, jedan deo 

direktora je dostavio obiman material, dok drugi deo samo ukratko. Sto se tice uvodnog teksta u 

govoru predsednika opstine, uglavnom predstavlja puno hvalisanja I dostignuca za 2018 godinu, 

znaci sa te strane je I tekako dobar izvestaj, tehnicki pripremljen, uvek govori samo o 

dostignucima a izbegava I zaobilazi problem I ne resena pitanja. Nisu spominjana pitanja 

snabdevanja vodom, ne zavrsene projekte oko kanalizacije, I postavaljanja kolektora, ne dobro 

stanje na regionalnim I lokalnim putevima, menadziranje otpadom, pitanje zaposljavanja, 

ciscenje snega na putevima, ne dovoljna podrska farmera u poljoprivredi I stocartstvu, ostecenje 

prirode I biodiverzitet, ne pruzanje podrske turizmu I turistickim zonama, ili bolje receno 

diskriminaciji jednog dela teritorije I pogresne investicije. U izvestaju predsednika se spominje 

da nema nikakvih zalbi u svih 8 direktorijata opstine, pitanje koliko je odrzano sastanaka sa 

gradjanima gde bi oni mogli samo da kazu I zale se. Hvalisanja uporedu sa zalbama su puno 

veca, te zalbe su skoro uvek osnovane, a tice su najvise pitanja zaposljavanja, tenderskih 

procedura, ostecenje privatnih I drustvenih imovina, ne resavanje pitanja koja najcesce 

preokupiraju gradjane, gde imamo stalne zalbe gradjana. Pominje se uspesno zatvaranje tendera 



3 | P a g e  
 

u visini vrednosti od 2.2 sa najnizom cenom, gde u vecini slucajeva poslovi nisu zavrseni kako 

treba I na osnovu tendera I projekta, stoji takodje, da 500.000 eura ostaju ne realizovanih iz 

objektivnih razloga a ne zbog krivice opstinskih organa. Ko je ovde factor, OSHP vam je vise 

puta objasnjavala put I nacin na koji cete resiti ovo pitanje ali vi to niste uzimali u obzir zbog 

inata ili neciji hir. Apelujem da ovo pitanje se resi na sto bolji moguci nacin, ne krseci Zakon I 

Pravilnike na snazi, jer veoma mnogo sela su ostala bez vode. Za 2019 je predvidjeno 2.8 eura za 

87 projekata iz kapitalne investicije, apelujem da se odmah krene sa realizacijom I da se ne ceka 

jesen za pocetak radova, jer I ta 3 zadnja meseca ne mozemo racunati zbog vremenskih prilika I 

konfiguracije terena. Predvidja se da se da podrska privatizaciji od strane AKP-a, mislim da se 

drustvena imovina treba vratiti opstini na menadziranje u interesu je I gradjana. Kazete da 

permanentna obaveza vam je I smanjenje nezaposlenosti I podrska preko 44.000 eura za 

subvencije, zbog transparentnosti zatrazili bi da nam dostavite listu ko I kada I koliko je 

subvensionisan, jer ima zalbi. Javni skupovi 2, javne rasprave 7, nezna gde su odrzavani ovi 

sastanci, sta se na njima razgovaralo I sl. Kod Plana rada Skupstine, clan 7 kaze 3 tromesecje, 

treba da  stoji 2  tromesecje. Kod direktorijata Administarcije, puno pohvala, neznam koliko su 

upoznati iz direktorijata o higijenskoj situaciji u mesnoj kancelariji u Brodosavcu, jer nema ni 

vode. Direktorijat EF-a, je ucestvovao na javnim raspravama u nekim selima, zasto se ovo radi 

selektivno, iz kancelarije poreza na imovinu imamo inkasaciju 30.000 manje nego 2017 godine, 

interesuje nas kolika je suma duga I da li imate konkretan plan kako inkasirati preostali dug. Plan 

budzeta 2020 se treba ici na svakoj lokaciji a ne selektivno, sa delegatima. Direktorijat 

obrazovanaj kaze da je postigao veliku transparentnost I da su uspeli napraviti Plan za delovanje 

u obrazovanju 2019-2023, zahvaljujemo na tome, takodje kazu da su imali specijalnu posetu 

skoli “Svetlost” u Krusevu radi razmatranja zalbi direktora, zelimo da znamo kakva je to zalba 

bila. Takodje se pominju konkursi I otvaranje novih radnih mesta za kvalifikovane nastavnike, 

ovde mozemo slobodno da kazemo da se zaposljavaju ljudi koji su bliski vlastima, director 

obrazovanja se manipulise od strane x osobe ili osoba, predvidja se pobratimljenje sa skolom iz 

Kuksa. Na testu mature imali smo sledeci razultat od 184 polaznika samo  56 % je reseno 

pozitivno. Ovo je zabrinjavajuce jer skoro pola ucenika nisu prosli test. ODO obezbedjuje 

transport ucenika na relaciji Plav-Lopusnik,Dragas-Rence, Kosavce trebao je da navede da je 

ovo uradjeno na osnovu glasanje ove skupstine I da kaze u saradnji sa skupstinom. U izvestaju je 

opisano puno aktivnosti a koje su u stavri svakodnevna obaveza direktorijata. Medjutim nema 

navedenih nikakvih nekih posebnih aktivnosti da su uradili ili preduzeli. DZSS osim ostalog sto 

je izvestaj skracen I nema podataka o svim uslugama, trebalo da se ukljuce sve usluge koje 

pruzamo u ovom direktorijatu, labaratorijiu I sl. Naveli su da sluzbenici iz labaratorije vrsili su 

usluge za oko 11.000 pacijenata dok usluge rengena za oko 2.800 pacijenata. Kupljeni su dva bi 

hemijska aparata za analize na kraju 2018 godine, tako da u 2019 u CPM Brodosavce, CPM 

Krusevo ce se vrsiti potpune analize predvidjene AU-ima. Strana 5, kapitalne investicije 35.000 

eura,ovo sto cu reci nema nista licno samnom, ja vrsim usluge za dobrobit gradjana, ovde se tice 

gradjana, posto je sam direktor predvideo Brodosavce I Krusevo, ja mogu da posvedocim da je u 

Brodosavce dostavljen aparat koji je star, koriscen. I nazalost, zbog ne paznje desavaju se ove 
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stvari. Japanska kancelarija je pre dve godine donirala 69.000 pomoc GCPM I sa tim sredstvima 

su se kupili aparati, na cemu zahvaljujem, sta se desilo? Takvi aparati u Dragasu su imali, ovo je 

aparat bio-hemije koji vrsi biohemijske analize, on je dostavljen kao stari aparat sa drugacijim 

serijskim brojem od onog koji se nalazi u garantnom pismu. Znaci izvrsena je manipulacija, ovaj 

aparat je za analize urine, veoma je dobar i kosta oko 12.000, verujte da je I ovaj aparat dobijen 

kao nov aparat I 2 godine je sedeo u magacinu zbog ne odgovornosti nadleznih. Onaja parat koji 

nam je dostavljen, mislim prvenstveno se treba testirati I da se utvrdi da li daje tacne rezultate jer 

ne mozemo mi da ljude uzimamo na vrat, da mi dajemo pogresne rezultate I da na osnovu njih 

neki lekar prepise pogresnu dijagnozu.  

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav svima, ovaj izvestaj I plan rada, koliko ja znam imamo 9 

direktorijata, ne samo sto sam zadovoljan sa svima vec samo izabrao 3 direktorijata sa kojima 

sam najmanje zadovoljan. Zdravstvo, kolega je vec rekao nekoliko stvari, veoma je 

zabrinjavajuce u vezi tog aparata, neznam kako su to dozvolili, g.Behar Brenoli je odgovoran za 

ovaj direktortijat, zivot gradjana u Opoljskom delu nije nista manje vredniji od onog u Dragasu 

ili Krusevu, neznam kako ste dozvolili. Sto se tice nedostatka ginekologa sto je veoma 

zabrinjavajuce, gradjanima trebamo pruzati elementarne usluge a ne da odlaze u Prizrenu. Kod 

Urbanizma, imamo promedbu I informacije da jedan radnik koji je tu radio se penzionisao, znaci 

oni sada nemaju radnika koji ima zavrsenu geodeziju, ovoj kancelariji sada treba osoba sa 

visokim obrazovanjem, imamo ljude koji su zavrsili geodeziju rade kao konobari jer im se ne 

pruza mogucnost. Trazim objasnjenje u vezi D.Javnih usluga, sa njima se najmanje slazem, na 

str. 2 kaze tokom procesa ciscenje snega direktorijat je angazovao I svoju jedinicu za 

ciscenjelokalnih puteva od snega, koja je pozitivno I svesno obavljala svoju datu obavezu. 

Neznam, director ili tokom zime nije ovde boravio ili nije izlazio iz kuce niti dolazio na posao. 

Velika neodgovornost je reci da su uspesno vrsili svoju obavezu, I mi gradjani smo time 

uvredjeni. Da ostavite 15 sela sa jednim traktorom I da sluzbi date 4 ili 5 ocenu, ja bi takvog 

nastavnika koji tako ocenjuje udaljio sa posla. Trebate biti delimicno zadovoljni 2+. Ako neko 

nije zadovoljan nekim poslom, postoje sudski organi a ne da izlazi I da nas optuzuje ili napada. 

Trazim da napravimo jednu rezuluciju kojom cemo biti zasticeni, a ne kome god se cefne da nam 

izlazi na put i da nas napada. To je moj zahtev, da jednom odlukom se zastitimo.  

g.Laurat Krasniqi – Pozdrav svima, imam dva pitanja ili zabrinutosti koje cu pomenuti, kod 

Urbanizma u opstini Dragas je izdato 14 licenci ili dozvala za izgradnju objekata, za zgradu koja 

je napravljena u Dragasu, ne vidim da je izdata gardjevinska dozvola, a gradjevina je zavrsena, 

dok nadlezne sluzbe nisu preduzele nikakve mere niti Odluke. Ovo je velika ne odgovornost 

predsednika I izvrsne vlasti, nikada nije data mogucnost da se ovde doskutuje u vezi 

regulativnog plana Dragasa. Drugo, performanse opstine Dragas iz GAP-a, od strane MALS-a, 

opstina Dragas nije mogla da dobije grant iz razloga sto je bilo puno negtativnih preporuka od 

strane generalnog revizora. Opstinski organi nisu uzeli nikako u obzir da ispreve neku od datih 

preporuka revizora vec su nastavili da rade po starom. 
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g.Betim Merdiu – Zamolio bi delegate da sporije diskutuju zbog zapisnika. Svi smo mi zbog 

glasova gradjana ovde. Nije vazno ko je iz koje partije, niti predsednik moze da brani direktore, 

jer su to u stvari politicke pozicije, ono sto je Samidin pomenuo je veom tacno, I nesme se vise 

nikada ponavljati. Desilo se sta se desilo, onako kako ste doneli aparat tako ce te morati I da ga 

vratite nazad.  

g.Naser Myrtezani – Pozdrav svima, u vezi Izvestaja o radu Predsednika i izvrsnih organa 

opstine Dragas za 2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu, mi nemamo primedbe oko 

izvestaja, opstini trebaju ovakvi izvestaji, ono sto je razlicito od izvestaja jeste konkretan posao 

na terenu. Ta razlika se vidi izmedju onogo sta ste izvestili u okviru 66 tendera u vrednosti od 2.2 

miliona eura, imamo i sifru projekata za 2019 godinu 2.8 miliona koje su predvidjene, sto znaci 

da je sve ovo samo na papiru, u praksi stanje je lose, izadjite na teren i vidite kako i sta je 

uradjeno, na vodovodima, obrazovanju, zdravstvu i sl. U vezi obrazovanja imamo velike 

primedbe na izvestaj, iako imamo inicijativu MONT-a za odrzavanja raznih testova i takmicenja 

po skolama, kako da to uradimo na nasem prostoru kada imamo skole bez kabineta, gde cemo 

moci organizovati kurs hemije ili fizike kada nemamo adekvatne kabinete kao ostale skole u 

drugim opstinama. Stanje u skolama je veoma lose, trazim da director izadje na teren, i vidi 

kakovi je stanje po skolama, a ne samo formalno da posecuje skole i deli certificate. Bolje da 

vidite mogucnost da odredjene ucenike ili skole stimuliste novcem, stvorite fond. Direktorijat 

Kulture je organizovao proslavu odredjenih svecanih dana, sto pozdravljam, ali nazalost nacin na 

koji je to uradjeno je zalosno, promrzli su ucenike tokom tih manifestacija, pogotovo za 17.02, 

ucenici su igrali futbal na taj dan, osvojili prvo mesto a niste videli za shodno da im date po 

jedan hamburger, to je zalosno, stramota za vas, kada znamo koliki je budzet opstine. 

Izmaltretirali ste i nastavnike. Nije se znalo ni ko je organizator. Ucenici su nam na taj dan dosli 

oznojeni sa futbalske utakmice. Kod poljoprivrede, imamo zainteresovane farmere za subvencije 

i projekte iz ministarstva i opstine, a takvih inicijativa nema kod nas, imamo problem sa selom 

Plajnike ciji gradjani ne mogu konkurisati za projekte jer nemaju katastarsku zonu, to bas treba 

da radite i resite. Bas selo koje je zainteresovano da radi, to ne mozete da uraditi. Takodje i u 

ostalim selima, zainteresovani faremri koji imaju po 2-3 krave njih ne pomazete i stimuliste, vec 

one sa vise grla. U vezi vodovoda i kanalizacije da ne govorimo, u Brodosavcu gde  je 

iinvestirano 120.000 eura stanje je losije nego sto je bilo. Da ne govorimo o kanalizaciji u selo 

Zapluzje, samo sto se naporavila odmah je propala. U vezi zdravstva Kao što su i moje kolege 

rekle ta aparatura se mora naći rešenje jer na neki način ovako izgleda da se sa zajednicom koja 

je malo poveća igraju igre. Brodosavce je povće selo i zaista tamo je potrebno da ambulanta 

funkcioniše 24 časova. Da čak ta ambulanta bude u funkciji subotom i nedeljom i da opravdate 

glasove ili poverenje koje su vam dali građani iz tog sela. Sada ako to ne možete uraditi kada iz 

sela Brodosavce su-35 ili vodeće ličnosti u ovoj opštini ako to sada ne možete uraditi i poboljšati 

stanje u ovom selu onda zaista nema potrebe da ujutro ustanete i stavljate kravate te se doteruje 

te i dolazite na poslu, i da se povodom toga hvalite da je jedan od vas predsednik opštine, drugi 

predsedavajuci skupstine a treci pod predsednik opstine. Zaista je stramota za selo Brodosavce 

da se ovo sa njima desava. 
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g.Redzep Kamberi – Postovani, biću veoma kratak, ja ću podržati Izvestaj o radu Predsednika i 

izvrsnih organa opstine Dragas za 2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu, i slazem se sa 

konstatacijom da je situacija u opstini Dragas na medjuljudskoj i politickoj osnovi 2018 bila i 

mozda najbolja u zadnjih 15-at godine. Nemam sustinske primebde o radu predsednika, imam 

samo sugestiju za predsednika i nas odbornike, da obracamo vise paznje prilikom raspisivanja i 

odobravanju tendera. Oni koji dobijaju tendere obicno daju najnize ponude, i onda prilikom 

realizacije projekata gledaju na sve strane da ustede i tako nadoknade realnu ponudu koja bi 

trebala da bude. To je najvidljivije u slucaju Drini company oni su dobili na tender ciscenje 

puteva i mali su toliku autonomiju da maltene predsednik i organi opstine nisu imali mogucnost 

da im bilo sta narede, cak su bili u situaciji da ih mole sta da i kako urade. Predlazem da prilikom 

zakljucivanja tendera, a pogotovo za ciscenje snega naredne godine, opstina potpise ugovor i da i 

ona ima neku upravljacku ulogu. Predlazem da predsednik tokom potpisivanja ugovora aktivno 

ucestvuje i direktorijat javnih sluzbi jer taj direktorijat najbolje poznaje probleme i nacine kako 

da funkcionise u takvim slucajevima. Do sada nismo imali tu praksu da se predlog direktorijata 

razmatra i uvrsti u process. Tada mozemo govoriti o odgovornostima DEJS-a. Ako nemamo 

mahnizme kontrole onda nemozemo govoriti o nekoj kontroli odnosno odgovornosti. Slazem se 

da radovi na realizaciji projekata pocnu sto pre, sada u prolece. Jos jedna sugestija za 

predsednistvo skupstine, da na dnevnom redu naredne skupstine postavi pitanje eksproprijacije 

zemljista u donjem delu Dragasa, radi projektovanja puta do domacinstva koja nemaju put i 

nikakav prilaz, voljom 1 ili 2 porodice. Mislim da bi eksproprijacija zemljista i otvaranje novog 

puta, stvaranje saobracajnog prstena oko Dragasa bilo veoma dobro, pomoglo bi tim porodicama 

i rasteretilo bi saobracaj u Dragasu. To je moja sugestija za predsednistvo skupstine. 

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav, posto je kolega rekao da nemamo pravo da kritikujemo direktore i 

izvrsnu vlast zbog puteva, sto je veoma bolesna logika, dali smo kompaniji Drini na mendziranje 

i sada mi treba da spavamo, da li ce on otvoriti puteve ili nece ispada da je samo njegova 

odgovornost, sto je totalni apsurd. Ako zelis da branis direktora treba da to ucinis na mnogo vise 

argumentovaniji nacin.  

g.Zinaida Elmazi - Pozdrav svima, ja ću biti veoma kratka i jasna a pritom tražim da imamo svi 

ograničeno vreme koji izlazimo za govornicom, i da se ne vrtimo u krug i da pričamo sve jedno 

te isto. 5 minuta za svakoga. Postavila bi jedno pitanje vezano za dir.Poljoprivrede, vidimo da 

ovde stoji sprovodjenje Zakona i Pravilnika pa postavljam pitanje, koji se Pravilnik i Zakon 

sprovodi, da li inspekcija vidi deponije na svakom koraku koje gradjivinske firme stvaraju. Juce 

sam na KPF-u zahtevala da se na dnevnom redu skupstine stavi tacka dnevnog reda u vezi nasa 

odbornicka ponasanja i postovanje nase pozicije i institucije u kojoj smo mi predstavnici. Ovo je 

jako bitno, zelim da se obratim svima, razlog zasto trazim da se razgovara o nasem ponasanju, 

jeste nas bezobrazan pristup nasoj poziciji. Kada ovo kazem mislim da sam i ranije povlacila, a 

to je nase ne odazivanje na ceremonije od drzavnog znacaja koji usput nisu placeni pa zato 

mozda se ne odazivamo. Na ceromoniji obelezavanja Dana nezavisnosti od zena je bilo samo nas 

dve i to iz nevecinske zajednice. Nije u redu to sto smo se pretvorili u cifre a pritom ne dajemo 
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nikakav doprinos i koristimo samo benificije a ne prihvatamo obaveye i odgovornosti. Kada se 

treba besplatno setati Kosovom, Albanijom i sl.onda smo poslanici ove skupstine a kada se treba 

dati doprinos onda smo majke, sestre i imamo kucne obaveze, kada su u pitanju laptopovi onda 

svi dizemo ruke i trazimo da zgrabimo to. Kada su u pitanju putovanja po drugim drzavama ne 

zaboravljamo i nalazimo slobodno vreme da podnesemo zahteve za dnevnice koje mozda nas 

sleduju a mozda i ne. Zato trazim da se na sledecoj skupstini stavi tacka dnevnog reda o 

ponasanju nasih odbornika. Trazimo da nas neko prizna a mi ne prihvatamo svoju drzavu. 

g.Refik Latifi - Poštovani, izveštaj izvršnih organa nam daje celokupnu sliku aktivnosti izvršnih 

organa opštine, ja se neću puno zadržavati na izveštaje direktorata imajući u vidu da su kolege 

već da li neke od primedbi. Ja ću potencirati samo neka pitanja a to su da jedinice koje ili odseci 

koji rade u okviru kancelarije predsednika opštine nisu dostavili njihove izveštaja niti planove o 

radu. Znači ja govorim o Pravnoj kancelariji, kadrovskoj službi, u kancelariji internog revizora. 

U okviru kancelarije internog revizora trebali smo da dobijemo jedan izveštaj u ovog revizora 

imajući u vidu da od početka godine nismo imali ni jedan izveštaj ove kancelarije. Zato tražim da 

što pre je moguće da nam interni revizor dostavi izveštaj, kada znamo koliko revizor igra 

demokratsku ulogu u demokratskom društvu. Demokratski sistem traži da lokalne uprave budu 

što otvorenije u smislu korišćenja javnih fondova. Lokalne uprave trebaju biti otvorene 

transparentne i eficijentne u koriscenju javnih fondova, da bi se to dogodilo vise aktora treba da 

igra kljucnu ulogu, kao sto su pravilnici, medije i sl. posebna uloga pripada monitorisanju i sve 

ovo se ne moze realizovati bez postovanuje standarda i potrebnih procedura i bez uloge revizora. 

g.Velid Hadzisin - Poštovani, na samom početku bi izrazio zadovoljstvo zbog prisustva velikog 

broja direktora na ovoj sednici što ranije nije bilo slučaj, njihovo prisustvo dodatno ulepšava ovu 

našu skupštinu. Počeću od nas samih, u planu skupštine ne vidim da smo planirali šta će raditi 

konsultativne komisije koje imamo. Imamo komisija za saradnju sa selima i naseljima koja već 

nije održala nijednu konsultativno sednicu. Nisu izabrali predsedavajućeg komisije, takođe 

imamo skupštinsku komisiju za izdavanje opštinske svojine, imamo komisiju za žalbe, tu bi se 

bar trebalo navesti koliko su ove komisije održali sastanaka i u planu šta dalje imaju u planu da 

rade. Kada govorimo oko direktorijata Administracije, kancelarije za javne nabavke nam nije 

dala izveštaj koliko je uspešno nabavki sprovedeno. Mi smo imali slučaj sa glavnim vodovodom 

i dan-danas to stanje se još provlači a mi u izveštaju nemamo ništa osim izjave predsednika i 

tačno ne znamo o čemu se radi sa tim projektom. Imamo projekat nezavršenog mosta u selu 

Kruševo i ne vidim da je neka firma ili poslovni subjekat kažnjen zbog svoje neodgovornosti. I 

tako nam se iz godine u godinu ponavljaju neozbiljni projekti koji ulaze sa jeftinim ponudama i 

onda nisu u stanju na kraju da izađu sa završetkom radova tako da su njihovi projekti nekvalitetni 

i mi kvarimo naša auta koristeći te njihove nezavršena projekte. Ne vidim konkretne mere u 

direktoratu za javne službe za uključivanje preostalog stanovništva. U planu nagoveštava da će to 

biti prioritet direktorata ali koje će biti konkretne mere da li ćemo imati sastanke sa 

stanovništvom, sa kompanijom, kada su planirali ti sastanci. Ja mislim da bi to trebalo da 

započne sa prolećem jer ako uđemo u leto imaćemo iste probleme. Jer imamo veći deo većih sela 
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koji još nisu uključeni u sistem u menadžiranja otpada. Što se tiče izveštaja ja mogu da shvatim 

da se kao osnova može uzimati izveštaj iz prošle godine, ali bi se direktori trebali potruditi da 

određene skraćenice ili nazive institucije napišu onako kako danas stoje a ne kako su se zvale u 

vremenu Unmik-a,kao sto je KSP a zvanican naziv je PK, onda KPA, znači ti nazivi se vuku još 

od vremena Unmik-a i nam se provlače iz godine u godinu u izveštajima direktorata. Ovakve 

stvari ne bi trebale da se ponavljaju u službenom dokumentu. Direktorijat za Ekonomiju i 

finansije, šta ćemo sa privremenim objektima po našim selima, kada su gužve preko leta, kada ne 

možemo da se mimoiđemo preko dva sata, šta ćemo sa tim objektima da li ćemo formirati neku 

komisiju koja će utvrditi da li imamo potrebu za tim objektima privremenog karaktera ili ćemo te 

prostore staviti u službu izgradnje parking, proširenja ili možda izgradnju nekih institucija koje 

nažalost, biću vokalista ali u Restelici osim škole i ambulante nemamo nikakvu drugu javnu 

instituciju. Traženo je jedno mesto za postavljanje kontejnera za policiju nismo bili u stanju jer 

imamo takve objekte privremenog karaktera i imamo neovlašćeno korišćenje opštinske imovine. 

Takođe u izveštaju direktora inspekcije se spominje kao jedna od aktivnosti sprečavanje 

uzurpacije. Ja znam da se vrlo malo, barem iz mesta iz kojeg ja dolazim, sprečava uzurpacija 

javne imovine. Glavni činilac za ove uzurpacije jeste neodgovornost i neadekvatno delovanje 

opštinskih nadležnih organa. Mogu da napravim i pojedinačno u listu objekata ili mesta gde je 

izvršena uzurpacija i prilikom čega nisu preduzete nikakve mere od strane nadležnih organa 

opštine. Ja ću podržati ovaj izveštaj sa objašnjenjima koje sam tražio od strane predsednika i 

nadležnih direktorata. 

g.Zaim Hajredini -  Delimično se slažem se sa nekim kritikama, naš cilj je da vidimo Dragaš kao 

bolju opštinu normalno da bi se to desilo znači moramo dati svoj doprinos veoma lako je da je da 

se kritikuje jer teret tom prilikom ne pada na vas lično nego na one koje kritikujete. Kao što se 

vidi primedbe koje su da te na izveštajima o radu su više tehničke prirode, ima mogućnost da se 

isprave. Ja kao AKR smo spremni za potpunu saradnju sa svim relevantnim odeljenjima. Da 

damo naš doprinos da sa što manje kritika a sa što više doprinosa damo doprinos da se određene 

problemi i reše. Postoje određene primedbe koje možda zaslužuju da se komentarišu. Kako god 

bilo, dobro je što imamo mogućnost izveštavanja i prostora za nas da diskutujemo u vezi tih 

izveštaja. Normalno je da u smislu saradnje bi se moglo doći do boljih rezultata i davanja 

doprinosa, time pomenut ću ovom prilikom direktorat kulture koji je spominju od strane kolege, 

svako ima volju da uradiš to bolje i da daješ to vrednije ili skupljije poklone, mi radimo u 

obrazovanju i gde je ta sreća kada bi mogli da stimulišemo naše ucenike nagradama. Mi smo na 

kraju krajeva mi kao delegati smo oni koji su odvojili i oni koji su glasali za isti budzet,a ne 

direktori direktorata. Sto se tice ucenika koji su ucestvovali na tim aktivnostima, oni nisu bili 

pozivani od strane direktora kulture vec od strane svakog direktora skole. Mi u skoli u Bljac 

nismo imali tte primedbe jer je skola sama bila organizovana da obezbedi transport i hranu 

ucenicima. Nije znaci dirtektorijat Kulture odgovoran. Koliko su direktorijatiu efekasni u tim 

njihovim poslovima je druga stvar. Sto se tice hrane i nagrada mislim da nije bilo moguce jer 

svaka skola ima svoj budzet koji nije mali, moglo je da se subvencionise od strane svake skole. 
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Ove aktivnosti cemo nastaviti, pa da ne dolazimo do nesuglasice ko je za ove stvari nadlezan. 

Tako da imamo na umu kada odvajama budzet da imamo i ove stvari na umu.  

g.Naser Myrtezani – Zahvaljujem kolega, ali nema potrebe da izlazite i branite direktora za 

Kulturu, omladinu i sport, koji je u stvari vas brat. Direktor je ovde, moze on sam da izadje i dab 

sam da odredjena objasnjenja. Znamo mi kako stvari funkcionisu i zamolio bih vas da naredni 

put budete pazljiviji i neka vam se brat sam popravlja, jer sutra ce novim zakonom o platama 

imati platu od 1000 eura pa neka i on ima neku odgovornost posto vec vodi jedan odsek.  

g.Arjeta Skeraj - Pozdrav svima, želim da se nadoveže i da pitam u vezi zdravstva Šta se dešava 

sa ginekologija u našoj opštini. Mi znamo da je opština Dragaš ruralna opština i da je veoma 

daleko stići do Prizrena pogotovo kada se tiče zdravstvenih usluga. Ova stvar je veoma 

zabrinjavajuća. Nijedna ginekološka usluga se ne može izvršiti u opštini Dragaš,10 % usluga nije 

izvrseno 2018 godine. U vezi ovoga predsednika opštine bi trebao da potpiše memorandum sa 

regionalnom bolnicom, ako jedan hirurg moze da dolazi iz Mitrovice do Prizrena Isto tako može 

jedan ginekolog iz Prizrena dolaziti u Dragaš. Druga stvar imajući u vidu da u Dragašu imamo 

objekat obdaništa želim da pitam dokle se stiglo i zašto ovaj objekat nije stavljen u funkciji, 

imajući u vidu da ima velikih potreba za naše žene, imajući u vidu da ako sutra žele da konkurišu 

na nekakav posao imaju barem gde ostaviti decu. Zašto opština ne radi ništa povodom ovoga, 

imajući u vidu da objekat je izgrađen i u veoma je dobrom stanju. Tražim da se nadležni sektor je 

angažuju kako bi se obdanište stavila u funkciji. 

g.Hajrudin Hodza - Poštovani prisutni, mi danas raspravljamo o izveštaju predsednika i izvršnih 

organa, slažem se sa svim konstatacijom a a pogotovo za sektor zdravstva. Naša najveća obaveza 

i najveći cilj jeste da naše građanstvo bude zdravo. Slažem se sa kolegom Samidinom koji je 

govorio o stanju onog aparata u ambulanti i tražim da se ono izbaci odmah, međutim ne mora sve 

da znači da kritikujemo jedne druge, ja bih takođe da pohvalim glavni centar porodične medicine 

u Dragašu da su se aktivirali za renoviranje porodične ambulante preko podrške turskog KFOR, i 

sada sa novim aparatima koje su dostavljanje u ovoj ambulanti građani sela Restelici i selo 

Kruševo ne moraju da dolaze u glavnom centru porodične medicine u Dragašu da vrše određene 

analize. Predlažem direktoru direktorata zdravstva da se posebno angažuje kako bi iznašli 

mogućnost oko ginekologije u glavnom centru porodične medicine i pedijatar. Ako je moguće da 

se iz Prizrena ili da se otvori nekakav konkurs kako bi smo mogli zaposliti lekare. Prosle godine 

mi smo sa kolegama, sa Artanom, bili u Prištini u ministarstvu zdravstva da se žalimo zbog 

Statuta doma zdravlja gde ne stoji da u domovima zdravlja treba da radi pedijatar, internista i 

slično. Ja bih predložio da se ponovo dostavi zahtev ministarstvu jer Dragaš je posebna opština 

ona je ruralni kraj, znači iz Restelice do Prizrena imamo oko 70 km, pogotovo u zimskim 

uslovima je veoma teško stanje. Takodje da pohvalim Urbanizam, da se po prvi put u selu 

Restelica uradjena kanalizacija, dobar baze, osim mosta u Krusevu koji je bio promasen projekat, 

ljudi se stvarno kuce i ove godine valjda cemo ispuniti na vreme ove projekte koji su ispred nas. 

Svaki plan koji je pred nama ima nedostatke ali moramo shvatiti ko radi i gresi samo da ne bude 

po zivot gradjana. 
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g.Shpetim Hajredini – Pozdrav svima, saslusao sam sve, sa nekima se slazem sa nekima ne, mi 

delujemo i radimo u istom mestu i problem zajednica su svima nama poznati. Stanje ne mozemo 

da kazemo da je dobro i za to se slazemo svi, u okviru godinu dana vladavine ove vlasti mislim 

da se  ne mogu ispraviti propusti duzih niza godina vlasti pre ovih. Ja sam vecim deo zadovoljna 

izvestajima direktorijata, ima propusat i nadam se da ce narednih godina se eleiminisati. Potpuno 

verujem izvrsnoj vlast da ce u narednim godina dati veliki doprinos da poprave stanje u kojem je 

zajednica. Verujem da ce imati i nasu podrsku, trazim od svih kolega da nastavimo zajedno sa 

izvrsnim vlastima ka prosperitetu i da ostavimo sa strane sve politicke uticaje za dobrobit ove 

opstine.  

g.Betim Merdiu – U saradnji sa OSCE-om na jednoj od radionica smo se dogovorili da se u 

izvestajima predsedniak ubace i izvestaj kancelarija za javne bavake, izrada pravilnika o zastiti 

od pozara, da li se slazete da i ove tacke ubacimo na listu. 

g.Shaban Shabani – Zahvalim svim delegatima koji su dali doprinos što se tiče Razmatranje 

izveštaja o radu i planova o radu departamanata opštine. Što se tiče centralnog vodovoda mogu 

da kažem da je centralni vodovod ujedno briga i izvršne vlasti opštine. Mislim da nema potrebe 

da govorimo o važnosti ovog centralnog vodovoda za građane i zajednice u opštini Dragaš. Mi 

smo itekako angažovani po ovom pitanju ali i vi treba da znate kolike su naše mogućnosti u 

okviru ovih procedura koje su u toku i oko centralnog vodovoda su inmplicirani i drugi faktorii  

izvršna veća i mi izvršni organi, kao što sam upoznat, znači tu su pravosudni organi trenutno 

rade na rešavanju ovog problema koji je nastao. Što se tiče izvršenja radova na terenu ja se u 

potpunosti slažem da projekti treba da krenu što je ranije moguće, međutim, kao što ste upoznati 

ekonomski operateri i procedure koje zahtevaju da se ova procedura završi na vreme ponekad se 

dešava da kasni. Što se tiče formiranje komisije za nadgledanje radova ja sam za takvu jednu 

komisiju i podržavam jednu takvu komisiju jer će umnogome pomoći na stepenu realizacije 

projekata. Na ovakav način će i ekonomski operateri kao i građani biti sigurni da se ovde zaista 

radi za dobrobit i realno izvođenje radova. Što se tiče subvencija mislim da nije nikakav problem 

da dostavim o listu individualni dobitnika subvencija međutim moram da kažem da sve odluke o 

subvencionisanju fizičkih individua kao i pravnih lica možete naći na web stranici opštine svaka 

odluka koju predsednik opštine donese se mora publikovati što i činimo na web stranici opštine. 

Što se tiče javnih skupova odabir lokacija za održavanje javnih skupova je bilo selektivno održali 

smo nekoliko sastanaka, i izbor najčešće lokacija za održavanje javnih skupova gledali smo da to 

budu veća sela ili sela sa više okolnih sela kako bi mogli da pokrijemo više lokaliteta. Na tim 

sastancima Kao što znate smo razgovarali o problemima i potrebama građana u okviru kapitalnih 

investicija. Nadam se i očekujemo da ćemo uskoro rešiti problem seoskih odbora kako bi što 

lakše mogli da dobijemo prioritete sela. Što se tiče prikupljanja opštinskih prihoda na ime poreza 

na imovinu nije da prošle godine je bilo više prikupljenih sredstava nego ranije već smo imali 

uplatu fabrike Remateks pa je zato postotak naplate bio veći prošle godine u poređenju sa 

ostalim godinama. Što se tiče testa mature mogu da kažem da rezultati nisu bili najbolje ali na 

neki način mislim da je to dobro kako bi mogli da shvatimo na kom nivou znanja se nalazimo to 
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jest nalaze naši učenici. Što se tiče onog aparata koji je pomenut u selu Brodosavce mogu da 

kažem da taj aparat ako se ispostavi da je to tako kao što ste i rekli on se u najkraće moguće 

vreme mora eliminisati skinuti iz funkcije i da vidimo kako ćemo se dalje organizovati povodom 

ovog pitanja. Ako neko misli da zaista ima zloupotrebe u ovom kontekstu ja pozivam sa ovog 

mesta da se zaista pokrene procedura ispred nadležnih pravnih organa a ako ima drugih 

određenih tehničkih pogrešaka tražim da se taj aparat skine iz funkcije i nastavi dala procedura 

onako kako je bilo i predviđeno. Što se tiče slobodnog radnog mesta u direktoratu urbanizma 

Zaista je tako da ima jedno slobodno radno mesto pošto je prošli radnik otišao u penziju međutim 

očekujemo adekvatnu poziciju kako bi mogli da u najboljem redu i po svim administrativnim 

uputstvima popunimo i to slobodno radno mjesto. Kod direktora javnih službi mogu reći da smo 

pre ove sedmice imali jedan sastanak, zaista da kažemo da je bezbednosna situacija dobra i 

tokom zimske sezone bila dobra, znamo da nije bilo perfektno i da nigde ne može biti perfektno, 

negde je bilo malo bolje negde malo lošije ali generalno možemo da kažemo da tokom ovog 

zimskog perioda kad ima puno snijega i padavina nismo imali to kompletno blokirane puteve ili 

blokirana sela. Što se tiče građevinske dozvole za određeni broj zgrada u Dragašu mislim da 

svaka izgradnja da svaka zgrada koja zahteva građevinsku dozvolu ili licencu za izgradnju da 

takva mora da ima. Što se tiče izveštaja generalnog revizora mogu da kažem da je izveštaj 

generalnog revizora bio objavljen na njihovoj web stranici mi smo na osnovu tog njihovog 

izveštaja napravili plan delovanja o realizaciji ili ispunjavanju preporuka generalnog direktora 

datog opštini Dragaš. Što se tiče datih primedbi za sektor obrazovanja, kao što znate imamo 

jednu odluku o povećanju nivoa aktivnosti pogotovo onih sportsko edukativni aktivnosti što plan 

sprovodimo i mi kao opština. Što se tiče stanje u školama negde je dobro negde nije baš tako 

najbolje. Svakako direktorat obrazovanja treba da ima plan delovanja. Što se tiče škole u selo 

Bučje ja mislim da ćemo i da trebamo dati doprinos kako mi tako i građani ovog sela da se reši 

taj imovinsko-pravni i da se realizacija izgradnje škole u ovom selu započne i uspešno završi. Što 

se tiče stimulacije učenika pitanje koje je pomenuto od strane nekog od delegata mislim da je to 

malo teže što se tiče administrativne strane za realizaciju. Jedan deo odgovornosti tokom 

održavanje ovih aktivnosti su imali i sami direktori osnovnih škola, koji imaju svoja sredstva i 

koji su trebali da možda bolje se organizuju povodom obeležavanja tih praznika i aktivnosti. Što 

se tiče subvencije za farmere kao što ste upoznati znači jer mi imamo subvencije koje se 

dodeljuju farmerima preko centralnih organa. Međutim moramo da kažemo da određivanje 

posebne katastarske zone je pitanje koje je veoma osetljivu i koje zahteva dodatni angažman više 

faktora, eksperata što ne znači da ne radimo na tom procesu, radimo itekako na tom procesu ali 

zahteva veće angažman. Što se tiče realizacije projekata u mom selu, konkretno nije tako loše 

kao što se predstavlja, moramo da znamo takođe da i nakon realizacije određenih projekata 

imamo nedostatak pijaće vode. Međutim morate da znate da je možda i nivo pijaće vode u 

opadanju pa zato imamo manje kapaciteta naših vodovoda. Takođe je bilo pitanje određenog 

broja delegata koji govore o proceduri otvaranje tendera i dobijanja projekata preko najniže 

ponuđene cene to zaista ne zavisi od nas već je to pravilo koje je određeno na nivou republike 

tako da svi ekonomski operateri su u stvari dobitnici oni koji ponude najnižu moguću ponuđenu 
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cenu. Ove godine mislim da će biti puno lakše zato što imamo odvojena sredstva za izgradnju to 

jest izradu projekata tako da će ove godine se firme baviti izradom projekata za realizaciju naših 

projekata. Što se tiče eksproprijacije zemljišta za otvaranje novog puta u donjem delu Dragaša 

moram da kažem da je i to pitanje veoma osetljivu i da se tiče imovinsko-pravnih tako da smo 

voljni da i to rešimo samo trebamo biti obazrivi, oprezni prilikom pristupanju ovakvim 

problemima. Što se tiče određivanje lokacija za deponije čvrstog otpada mogu da kažem da i 

pored bolje da se to uradi nemamo dovoljno prostora i ti lokacija koje bi mogle da služe kao 

deponije. Što se tiče ne učešća delegata po određenim državnim praznicima to ostaje na savest 

svakog delegata pojedinačno. Određene kancelarije opštine nemaju u praksi da izveštavaju 

skupštini pošto su oni u direktnom kontaktu sa predsednikom opštine. U vezi privremenih 

objekata koje se ne koriste ne bi bilo loše da preko određenog zahteva se obratimo znači 

institucijama kako bi se videlo stanje i određeni objekti privremenog karaktera Koji predstavljaju 

smetnju za građane da se eliminišu. Što se tiče uzurpacije društvene imovine to je zabrinjavajuće 

i nije to samo u vašem selu nego i u drugim selima širom opštine. Znači bilo kakvu listu koju 

poseduje te ili možete da imate oko slučajeva uzroci je da to predstavite i prijavite direktoriatu 

urbanizma imovisko pravnoj službi. Što se tiče ginekologije i ja sam imao jedan sastanak sa 

direktorom regionalne bolnice u Prizrenu i mislim da ćemo na kraju ovog meseca potpisati jedan 

zajednički memorandum kako bi izvršili rešenje za ginekologa u opštini Dragaš. Što se tiče 

pitanja obdaništa mogu da kažem da nema nikakvog problema osam pitanja zaposlenosti novih 

radnika, mi nemamo mogućnost da otvaramo nova radna mesta za to obdanište a sa druge strane 

ministarstvo je dužno da pokrene procedure i da eventualno vidi mogućnost sa zapošljavanju 

novih radnika. 

g.Samidin Xheladini - gospodine predsedavajući ja vama lično zahvaljujem i to javno na 

hrabrosti prilikom izlaganja istine u aparatu koji se nalazi u našoj ambulanti. Tražim da se i 

predsednik i potpredsednik uključe da se ovo pitanje reši, ovo pitanje se ne tiče mene lično već 

zbog uspešnog toka posla u toj ambulanti. Tražio sam od predsednika da bude konkretni i i da 

kanališe određene svoje diskusije. Ne želim i ja da budem faktor da nekoga oštetim Ja lično 

preko mojih pregleda. Tražim da se oformi 1 komisija sa ovlašćenjem stručnim licima na način 

da se odredi faktičko stanje aparata i da se načini jedan službeni izveštaj sa prikupljenim 

činjenicama i dokumentima i da se obaveste nadležni organi o stanju aparata i da se zna da je 

direktor sa određenim svojim saradnicima izmanipulisati ovaj proces. I taj aparat je veoma dobar 

sa tehničke strane sa praktične strane ne znam sve dok se ne utvrdi da taj aparat da je tačne 

rezultate Ja ne smem da radim i da mi rezultate sa tog aparata. Imali smo konkretne slučajeve 

kada su sifre rezultata bile alarmantno visoke a kada su ljudi otišli u Prizrenu onda su rezultati se 

pokazali drugačiji. Molim vas ovo nije igra, tražimo da se ovo utvrdi i ako nema drugog rešenja 

jer ja zaista ne mogu da radim i da dajem takve rezultate. Direktor je lično meni pretio da ako ne 

budete primili ovaj aparat onda ćete ići kući, i ja znam da to može jer je i mog brata poslao kući. 

Potpisanom odlukom Salima Jenuzija, ja sam se zalagao da ću na humanoj osnovi raditi do 

zadnjeg trena mog života ali ovakve manipulacije zaista prevrsujuju svake mere. Jedino je 

predsedavajući dao doprinos i to ne zbog mene lično već zbog same profesije i građana. Ja znam 
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sa kakvim problemima se suočavam kada dolazim da trebujem materijal u Dragašu i to se dešava 

već nekoliko godina unazad. Aparat se ne može staviti u funkciji sve dok se ne izvrši provera 

rezultata na više lokacija više aparata. Jedan aparat su poslali u Kruševu, kruševo zaslužuje, ja 20 

godina kako čekam znači aparat, i nije prvi put da se ovo ovako dešava. Japanska kancelarija je 

dala novac u visini od 12.000 eura čime je kupljen novi aparat koji se nalazi u magacinu već dve 

godine. Tražim da preduzme te mere a ja sam spreman da sarađujem sa vama. 

g.Betim Merdiu - Ako su da te pare da se u selu Brodosavce kupi novi aparat onda se mora u tom 

selu dostaviti novi aparat i ne dolazi u obzir bilo kakav drugačiji aparat koji nije nov. 

g.Shaban Shabani -  sada znamo kako je ovo pitanje došlo do ovog stepena diskusije međutim ne 

možemo sad da mi ostaviti građane u dilemi i govoriti aparat da radi ili ne radi da je dobre 

rezultate ili ne daje. Znači rekao sam da se taj aparat mora skinuti iz funkcije i da se verifikuje 

tok validnosti ovog aparata da se formira komisija i da utvrdi činiš na stanje ovog aparata. Za 

bilo koji drugi aparat mogu da kažem da imamo dovoljno sredstava da se mogu iskoristiti za 

kupovinu novog aparata ako se za to ukaže potreba.  

g.Nexhat Isufi - problem je u tome Ko će sada preduzeti odgovornost. Znači izgleda sada da se 

ovde na neki način igramo ili ćemo dati gol ili nećemo dati gol. Neko je doneo taj aparat da bi 

završio svoj posao. A ko je taj aparat puls i nije u regal i onako kako bi trebalo da bude neko je 

hteo da profitira. Moramo naći krivca ako je krivac u ovom procesu Molim vas da ne vršimo 

ovakve klasifikacije ako je nešto loše moramo kazati loše ako nešto dobro da kažemo da je 

dobro. Ako je rečeno da aparat mora da bude nov preko određenih opisa ili šifara on mora da 

bude nov a ne korišćen. Pravimo greške kada tolerišem ova te propuste. Problem sa vodovodom 

u selo Brodosavce ima i tu najbolje Znaju oni koji su u tom selu. Kolege Mi smo dali 200.000 za 

taj Vodovod i to je novac naših građana i zato mora da neko bude odgovoran. Kako da sada 

kažemo da nam je narod dao poverenje i glas kada se sa jedne i druge strane igramo sa tim 

glasovima naroda ili sa samom sudbinom naroda.  

g.Betim Merdiu - kaži mu da se formira komisija jer je direktorat zdravstva odgovoran za ovo 

pitanje mi ćemo svakako i pored toga tražiti odgovornost institucija zdravstva. Prelazimo na 

glasanje Ko je za:14, protiv-1, uzdržani-7, konstatujem da se ovim glasovima usvaja ova tačka 

dnevnog reda. Takodje da vam procitam poziv sluzbenice za polnu jednakost opstine. Poziv za 

učešće na debati 8. marta , Povodom Međunarodnog dana žena - 8. marta, biće organizovana 

rasprava o različitim pitanjima vezanim za ostvarivanje prava žena u opštini Dragaš, uključujući 

funkcionisanje vrtića, poboljšanje usluga pol i položaj žena u odlučivanju. Debata će se održati u 

sali Skupštine opštine, a gosti će biti sve žene odbornici Skupštine, kao i sve žene i devojke 

zaposlene u javnim institucijama u Dragašu. U panelu, osim nekih opštinskih direkcija, kao i 

specijalnih gostiju, Šaban Šabani, gradonačelnik opštine, ucestvuje i poslanica Skupštine 

Kosova, gđa Duda Bale. Ova debata će biti realizovana u prisustvu lokalnih medija kao što su 

Radio Šari, TV-Opoja i vvv.gorapress.net. Doprinos svakog učesnika je neophodan u rješavanju 

rodnih pitanja.  
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g.Laurat Krasniqi – Pored delegata ucestvuju i drugi akteri, odeljenje ginekologije u Dragasu je 

problem da se stavi u funkciji. Nemamo lekare, ako imas mogucnosti ides privatno, kada dodje 

pitanje zena, mogu da kazem da se tu odvijaju samo neke politicke igre, postavljena je neka zena 

na poziciji savetnika a uopste i ne dolazi na posao. 

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Upoznavanje sa Izvestajem o radu Opstinskog 

Odbora za Bezbednost u Zajednici za za 2018 god, sa planovima rada za 2019 godinu.  

g.Shaban Shabani - Poštovani delegati skupštine opštine, kao što znate ovo je opštinski savet za 

bezbednost u zajednici savet koji je formiran od strane skupštine opštine i kao takav ima za 

obavezu u smislu zakonske obaveze da izveštava skupštini opštine o godišnjem radu kao i da 

predstavi plan rada za narednu godinu. U samom materijalu u okviru ove tačke dnevnog reda 

nalazi se izveštaj o radu prošle godine kao i nacrt Plana moram da kažem da je ovaj materijal to 

jest plan za rad opštinskog saveta za bezbednost u zajednici prethodno već usvojen od strane 

samog saveta za bezbednost u zajednici na održanoj sednici pre ove skupštine. Tako da 

nastavljamo sa ovom tačkom dnevnog reda koja zahteva usvajanje izveštaja i plana rada 

opštinskog saveta za bezbednost u zajednici. 

g.Zinaida Elmazi - Poštovane kolege, mi smo juče na komitetu za politiku finansije tražili i 

razmatranja tacaka dnevnog reda i materijala, tražili da se održi i jedna vanredna sednica vezana 

za bezbednost u našoj opštini. Ovu vanrednu sednicu za bezbednost u našoj opštini tražimo od 

strane predsednika i predsedavajućeg skupštine i da nam od prošlog komiteta dostavi izveštaj o 

radu komiteta za bezbednost u zajednici. Iz razloga što mi ostali delegati i kolege nismo upoznati 

sa situacijom oko bezbednosti na našoj teritoriji, jer nismo članovi komiteta. Bezbednost se tiče 

sviju nas počev od nas samih i građana, učenika, tako da želim u pismenoj formi da nam 

dostavljate te izveštaje. Ja sam tek juče čula da je naš predsedavajući skupštine napadnuti i da je 

bila ugrožena njegova bezbednosna situacija, pritom želim da imamo i taj izveštaj sa više 

informacija. Takođe da pomenem i učestale pljačke koje se dešavaju u regionu Opolju i posebno 

u selu Sajnovce. Bilo bi najbolje da se napravi jedna vanredna sednica skupštine gde će biti 

prisutan i komandir policije koji će nam dati više informacija u vezi bezbednosne situacije na 

teritoriji opštine Dragaš.  

g.Samidin Xheladini - Na osnovu izveštaja opštinskog odbora za bezbednost u zajednici ispada 

da naši građani nemaju nikakvih bezbednosnih problema, nadamo se i želimo da takvo stanje je i 

u praksi. Što mislim da nije tako i sada je veoma čudno što članovi ne većinske zajednice 

dobijaju neke informacije i ne znamo koliko su tačne. Ispada da ako ne većinska zajednica nema 

problema da je bezbednosna situacija zadovoljavajuća i da se stanje bezbednosti većinske 

zajednice ne uzima u obzir. U Opolju ne funkcioniše nijedan lokalni odbor za bezbednost u 

zajednici osim jedan u Krusevu. Takođe moram da izrazim zadovoljstvo što sam čuo da je jedno 
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selo ne većinske zajednice takođe se priključila sistemu menadžeranja otpadom, Krusevo. Mi 

moramo na da radimo na to da se sva sela u našoj opštini uključe u ovaj sistem. Što se tiče 

zahteva za vanrednu sednicu Mi smo spremni da damo podršku da se održi jedna takva vanredna 

sednica. 

g.Velid Hadzisin – Stanje sigurnosti u nasoj opstini ne moze biti apsolutno bez ikakvih krivicnih 

dela i kradja i bez saobracajnih nezgoda, ali je cilj ovog Odbora koji nam je podneo izvestaj da 

se ta krivicna i prekrsajna dela svedu na minimum. Mene raduje sto imamo pad broja krivicnih 

dela 184 na 155 sto je ohrabrujuce, takodje broj kradja, broj teskih kradja, saobracajnih nezgoda, 

i sl. samo se kazne u saobracaju svake godine povecavajau i u tom smislu bi trebalo da ovaj 

Odbor pokrenuti jednu infoirmativnu kampanju, da li preko nekih brosura, radio stanica, internet 

i sl. da se skrene paznja vozacima kako ne bi placali ove veoma velike svote novce na ime kazni. 

Mislim da je situacija sve bolja u nasoj opstini i nadam se da ce se tako nastaviti.  

g.Redzep Kamberi – Pozdrav, da se zahvalim svima i da kazem da je situacija u opstini Dragas u 

prosloj godini u svakom pogledu mnogo bolja nego ranijih godina, raduje me ta cinjenica i 

nadam se da ce biti jos bolje. Raduje me saradnja svih politickih partija, komunikacija izmedju 

politickih stranaka kako bi se svi problemi resili. Sto se Gore tice u ime nevecinske zajednice 

mogu da kazem da je stanje na terenu mnogo bolje, nadam se da ce biti jos bolje, voleo bi i da u 

drugom region opstine Dragasa da se stanje resi i apelujem na policiju da stanje resi. Na osnovu 

izvestaja se vidi da se kazne u saobracaju povecane, ja sam da se te kazne poostre, ocigledno je 

da vozacke dozvole dobija svako, i putevi nam nisu sigurni bas zbog ne profesionalizma u 

voznji. Podrzavam izvestaj i pridruzujem se zahtevu za vanrednu sednicu.  

g.Hajrudin Hodza – Pozdrav, kao sto nam je bitno da budemo zdravi tako je bitno da budemo i 

bezbedni. Izvestaj je sazet i siromasan, ono sto me brine je da put koji svakodnevno se obrusava 

na relazicij Globocica-Restelica apsolutno niko ne preduzma mere, vise od polovine puta je 

ostecen izmedju Kruseva-Globocice. Niko ne preduzima nista. Molim da se ta deonica sto pre 

sanira, jer nailaze skoro ljudi koji su iz dojaspore. Nema nikakvog znaka da tu ima obrusavanje 

kamena.  

g.Zaim Hajredini – Na osnovu izvestaja se vidi da stanje nije na losem nivou, da je bolje od 

ranijih godina. Zasto da onda odrzavamo vanrednu sednicu ako je stanje dobro. Osim ako je 

pitanje specijalno.  

g.Zinaida Elmazi – Mi smo juce na KPF razmatrajuci materijal skupstine, cim smo dosli do 

izvestaja za bezbednost, mi nemamo dovoljno informacije o bezbednosti, ja npr nisam imala 

inforemaciju da je veliki problem u Opolju za razliku od Gore gde za sada nema problema. 

Nisam ja kao delegate naroda dovoljno obavestene o bezbednosnoj situaciji. Nemora da bude 

vanredna sednica, mi trazimo samo tacku dnevnog reda gde ce prisustvovati komandir policije i 

koji ce nam dati vise iniformacija.  
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g.Betim Merdiu – Da li ima drugih diskutanata? Posto nema prelazimo na glasanje. Ko je za? 

Konstatujem da se jednoglasno usvaja tacka dnevnog reda. 

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo tacku eventualno. Izvolite. 

g.Granit Rifaj - Pozdrav svima, preko ove reakcije mi kao parlamentarna grupa PDK-a opština 

Dragaš isražavamo duboko zabrinutost za incident koji se desio pre nekoliko dana prilikom čega 

je fizički napadnut predsedavajuci Skupštine opštine Dragaš g.Betim Merdiu, od strane jednog 

gradjanina. Parlamentarna grupa PDK-a u Dragašu žestoko osuđuje fizički napad izvršen nad 

predsedavajući skupštine opštine računajući da je isti taj napad u stvari napadna institucije 

države. Kao prvo ova činjenica nas duboko zabrinjava zato što se članovi skupštine sada osećaju 

nesigurnim u vršenju svojih dužnosti i obaveze a druga stvar koja nas brine jeste i ne reagovanje 

političke partije PDK-a kao i lokalnih institucija u opštini Dragaš. Podsećamo da je ovo drugi 

napad fizičke prirode prema predstavnike PDK-a u našim je instituacijama. U vezi ovog 

nelagodnog slučaja i napada na našeg predsedavajućeg skupštine tražimo od organe reda da što 

pre rasvete slučaj i da počinioca ovog akta izvedu ispred organe pravde, izričeci  zasluženu 

kaznu. Smatramo da je ovaj akt nasilja protiv naših institucija nije samo usmeren protiv 

predsedavajućeg skupštine već i protiv svih predstavnika administrativnog i političkog osobna 

kao i prema sve građane opštine Dragaš. Na kraju dajemo do znanja širokom javnom mnjenju da 

mi kao parlamentarna grupa PDK-a odsek Dragaša dajemo potpunu podršku, bezrezervno 

podršku predsedavajući u smislu njegovog daljeg rada i aktivnostima i vođenju skupštine 

opštine. Zahvaljujemo predstavniku VV-a koji je prvi reagovao povodom ovog slucaja, i 

podrzavamo inicijkativu kolege iz LDK-a.  

g.Laurat Krasniqi – U vezi slucaja ja sam obavesten preko medija, ne da sam imao nekaku 

detaljnu informaciju jer nisam policajaca, slucaj je los, nije u redu da jedan biznismen bez obizra 

ko je i kakve su diskusije imali da napadne predsedavajuceg skupstine jer predstavlja instutucije. 

Ja jesam protiv partije na vlasti ali jesam isto i protiv nasilje kao sredstva za resavanju problema.  

g.Zianida Elmazi - Mi u potpunosti podržavamo ovu podršku i ono što su oni rekli u smislu 

podrške našem predsedavajućeg skupštine. Danas je predsedavajući skupštine sutra možemo biti 

mi. Trebamo svi da podržimo predsedavajućeg skupštine u smislu ovog reagovanja što je iznela 

PDK-a partija za govornicom. Takođe bih zatražila u ime odbornice žena danas podržite, i mi 

smo odlučili da napravimo jedan bord žena prilikom čega ćemo raditi na interese naših majki, 

sestara i naših učenica. Tražimo vašu podršku kao kolege. Ovde imam jednu primedbu na 

kancelariju za polnu ravnopravnost i očigledno samo ja iznosim te primedbe vezano za 8 mart. 

Ona bi trebala ovde sa nama, sa odbornicima skupštine da na neki način više radi, i pored 

saradnja sa većinskom zajednicom započne saradnju i sa ne većinskom zajednicom, jer nas dve 

koje smo iz ne većinske zajednice u skupštini nismo uzeti u obzir. Niti smo ikada dobili bilo 
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kakvu informaciju vezano za nešto. Putem e-maila dobili smo poziv za 8 mart. Kao što se vidi na 

ovu inicijativa će biti realizovana u prisustvu medija radio Sharri i TV Opoja, ne zaboravite ne 

većinska zajednica ima i radio Bambus, imali smo i radio Gora koja je ostavljena da izgori u 

požaru i još do sada nismo imali nikakve informacije odakle je potekao taj požari i ko je 

uzročnik tog požara. Drugo, zašto nije pozvana televizijska stanica “Svetlost Gore” jer mi veoma 

dobro znamo da smo donirali kamere za njihov rad i oni bi trebali da prate i rad ove skupštine jer 

smo podržali njihov projekat od 7.000. Poštovani predsedniče i ostali, obzirom na nešto što me 

lično i svakodnevno suočava a to je svakojaki otpad želim sa vama da podelim moju teškoću ali i 

da sa vama potražimo rešenje. Poznato vam je da dolazim iz Mlika i moj svakodnevni prolazak 

pored reke gde je užasno prljavo nagomilano svakojakih otpadom i zaista sramota me je što 

predstavljam glasače u skupštini a ništa ne mogu da pomognem. Nažalost ovo nije problem samo 

Mlika, ako krenete ka turističkoj destinaciji u Brodu na izlazu iz Dragaša uoči ćete užasno divlju 

deponiju u selo Kukuljane. Na mestu Vlaška kod sela Vranište ne možete proći regionalnim 

putem od građevinskog šuta. Čak je privatnik morao da ogradi deo parcele jer su i u njegovu 

livadu počeli bacati otpad. Odete ili prema Restelici oko tunela dužinom puta tako da ćete videti 

brda otpada. Odite li prema Zli potok u videćete nekoliko deponija od kojih je najgora ona 

odmah u sred sela, iznad samo sportskog igralista. Anarhistička ponašanje pre svega individua 

ali i građevinskih preduzeća koja vrše iskop prilikom izgradnje kuća a da pritom građevinski 

otpad bacaju gde im je najbliže. Insistiram da direktor Mursel Halili privede kraju određivanje 

deponije za šut. Samo na kraju molim sve nas da se uozbiljimo jer će nas generacije iza nas 

proklinjati za nemar koji pokazujemo na svakom koraku. Zaista želim stvoriti bolje uslove za 

razvoj turizma, budžetskih ćemo isplanirati i deo novca odvojiti za čišćenje divljih deponija čime 

ćemo napokon postaviti table “zabranjeno bacanje smeća” nakon čega ćemo poslati ispektore da 

sankcioniše one koji ne poštuju odluke i bacaju smece na zabranjenim mestima. Na ovaj način 

ćemo osnažiti Eko region koji je bukvalno servis građanima za održavanje čistoće a i obezbediti 

elementarnu čistoću kao preduslov za razvoj turizma. 

g.Laurat Krasniqi – Koliko ja znam u vezi ciscenja otpada postoji javno preduzcee koje se bavi 

ciscenjem smeca a oni nisu ukljuceni u ovaj sistem. Mi albasnki deo placamo smece i na neki 

nacin smo diskriminisani ovim. Vi fakticki ne placate i trazite uslugu a usluga bez placanja se ne 

moze izvrsiti. Vi kao preedstavnici gradjana trebate da preduzmete konkretne koraka, Da 

kompanija izvršava obaveze koje ima u opisu posla. Ja mislim da kupim opština Dragaš treba da 

učestvuje u ovom bordu Eko regiona jer na neki način da bude deo toga i da bude obaveštena 

Kako funkcioniše ovo javno preduzeće. Mora da preuzme odgovornost jer samo tako ce ovaj 

posao mocu ici napred. 

g.Zinaida Elmazi –Naša sela su se uključila u čišćenju otpada osim neka sela. Moje selo je 100% 

uključeno i mi smo veoma redovne platiše kako poreza tako i otpada. I molim vas nemojte tako 

reagovati ako nemate informacije.  

g.Redzep Kamberi - Javio sam se za reč sa namerom da osudi fizički napad na predsedavajućeg 

skupštine, u ime Građanske inicijative Gore. Tražim od nadležnih da u što kraćem roku ispitaju i 
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reše slučaj kako ova situacija ne bi postala praksa jer je to napad na najvećeg zvaničnika opštine 

Dragaš.  

g.Velid Hadzisin - Pozdrav svima prisutnima, ja ću iskoristiti priliku iako sam na komitetu za 

zajednice juče istekao da je nama u komitetu za zajednice potreban manji sistem za prevođenje, 

obzirom da gubimo puno vremena tokom diskusija dok čekamo prevod, znači vreme održavanja 

sastanaka se udvostrucuje. Ne mislim da ti aparati koštaju ko zna koliko, znači radi se o nekoliko 

mikrofona i slušalica. Što se tiče otpada i ja bih zamolio predsednika da naloži inspekciji da na 

vidna mesta postavi brojeve telefona na kojima građani mogu prijaviti nelegalno odlaganje 

smeća. Da li će ti telefoni biti besplatni ili će se plaćati to je već sekundarno pitanje. Uglavnom 

je važno da imamo te dežurne brojeve na kojima mogu možemo prijaviti nelegalno odlaganje 

smeća. Uzimam sebe kao primer, ako treba da prijavljaujem i podnosim prijavu na salteru, 

odustacu od takvih procedura. Moramo jednom za svagda statin a putu tim nelegalnim stvarima 

koje se desavaju u nasoj opstini, apelujem na sve gradjane da prezumu ulogu inspekcije i da  ove 

slucajeve bez razlike o kome se radi prijavljuju. Situacija je alarmantna vezano za otpad. Jos 

jednom ponavljam, direktorijat treba da ima razradjen plan kako da ukljuci preostala sela, da li 

cemo imati kapaciteta, jednostavno da se svi uklkjucimo u dijalog i da sva sela budu ukljucena u 

sistem menadziranja otpada. Neka sela su i ranije bila ukljucena, medjutim zbog nesporazuma i 

aljkavosti i kompanije a i zbog ne placanja racuna mi smo dosli ponovo u ovu situaciju, zamolio 

bih da se ova stvar ozbiljnije uzme u obzir. 

g.Sevim Abdullahu – Postovani, Imajuci u vidu da delegate skupstine g.Vehbi Nazifi zbog licnih 

razloga je napustio Skupstinu, PDK odske u Dragasu, trazimo da se on u svojstvu clana KZ-a 

zameni sa clanom g.Granit Rifaj. 

g.Betim Merdiu – Ko je za ovaj predlog da se zameni? Usvaja se. 

g.Naser Myrtezani – I mi kao politicka partija LDK osudjujemo fizicki napad na 

predsedavajuceg skupstine, ujedno racunamo da je ovo direktan napad na opstinske institucije i 

takvi akte smatramo rizicnim.  

g.Zinaida Elmazi – Trazila sam da se u vezi borda zena moj predlog stavi na glasanje kako bi i 

mi mogli da kreneo sa radom. Trazim od kolega da nas podrzite i da se ovaj predlog stavi na 

glasanje.  

g.Zaim Hajredini – Ono sto se desilo predsedavajucem ja sam veoma zabrinuto primio, ne samo 

kao Betim vec kao naseg predstavnika, a pogotovo ako se slucaj desio u smislu nesporazuma 

tokom organizacije. Osecamo se lose i trazimo da istraga se nastavi jer je ovaj slucaj veoma 

osetljiv i moze se desiti svima nama. Nadam se da takvih slucajeva vise nece biti. U vezi otpada, 

imamo cvrsti otpad i onaj drugi koji se menadzira od strane kompanija. I ja se prikljucujem 

kolegama da nadlezni organi odrede posebene pozicije gde ce se odlagati cvrsti otpad kako bi i 

inspekcija mogla da deluje. Prosle godine smo tokom usvajanj a Pravilnika razmatrali i vise 

nismo ponavljali ovo pitanje. Ako smo premni da nadjemo lokacije onda ce biti lako iznaci 
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budzet i donator, moramo ovo ozbiljno shvatitit makar i u okviru tacke dnevnog reda. Takodje 

jos jedno pitanje, na nivou Kosova kada se registruje imovina se registruje izmedju dva 

supruznika, kuca, imovina is l. problem je u tome u momentu kada se registruje na taj nacin 

imovina oslobodjeni su placanja takse poreza na imovinu, koliko se ovaj Pravilnik postuje od 

strane organa opstine Dragas, i da li treba imati obavestajne mere povodom toga. 

g.Naser Myrtezani – Pozdrav, samo sto smo primili poziv sluzbenice za polnu jednakost, na ovu 

temu kada govorimo svima nama su puna usta, ali kada vidimo u nasoj opstini svi direktori su 

muskarci, nemamo nijednu zenu, a znamo da imamo puno skolovanih zena u opstini Dragas. 

Fokusiracvu se na nekoliko pitanja i sugestija datih od strane gradjana meni kao delegatu. Prvo: 

da mi predsednik odgovori oko dva postavljena pitanaj iz prosle godine, koliko ste osoba 

zaposlili od kada ste predsednik i put Crni kamen-Tetovo dokle se stiglo, da li ste napravili 

kontakte jer je to bilo u vasoj izbornoj kampanji. Most kod Zapluzje koji je u losem stanju 

mozete i sami da vidite stanje mosta, gradjani su zabrinuti i trazimo od nadleznih organa da se 

ovaj most resi sto je pre moguce. Uskoro pocinje prolecna sezona i put Zapluzje-Zur je sa puno 

rupa trazimo da se te rupe saniraju, jer gradjani imaju probleme prolazom na ovaj put jer isto to 

skupo placaju, da ne govorim o stanju na lokalnim putevima. Drugi deo pitanja jeste u vezi 

investicija, kod sela Zrze, prosle godine napravljeni su putevi u selo a odredjene ulice odredjenih 

porodica nije regulisana ulica, nadamo se da kod ovih porodica nema politickih pozadina. 

Trazimo i njima da se pokockaju ulice imajuci u vidu da su ‘90 godina ove porodice dali veliki 

doprinos borbi za nezavisnost i za Kosovo. Imam zahtev takodje od strane veteran UCK-a 

Opolja, trazili su da otvorim jedno pitanje, imajuci u vidu da su oni najugrozeniaj kategorija ljudi 

danas sto se tice Zakona o platama i penzijama, ova kategorija trazi da opstina napravi jedan 

Pravilnik da ovim ljudima pruzimo nekakavu konkretnu olaksicu. Npr.ako njegovo domacinstvo 

placa opstinsku taksu 40 eura da im se smanji na 20 ili manje ako opstina ima za to mogucnosti. 

g.Samidin Xheladini – Imam jedan predlog za predsednika, kako bi vam poslovi bolje isli. Da se 

zapocne sa inicijativom da onaj ko prijavi korupciju da bude nagradjen, da svaki gradjanin koji 

prijavi korupciju da se nagradjuje odredjenom sumom novca i to bi bilo predvidjeno u etickom 

kodu opstinskih sluzbenika, ovoj inicijativi treba da se da visoki prioritet i ova inicijativa bi 

povecala transparentnost u nasoj opstini. Neke opstine su vec sa ovim zapoceli. Ne mogu a da ne 

pomenem vodu u selo Brodosavce, kao i puteve ka planini i u selu. Znam da je ovo puno puta 

ponovljeno ali moram ponoviti. 

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav svima, drugi zahtev predsedniku, da nasoj deci obezbedimo jedan 

sportski teren, Mejdan je epicenter, tu ljudi placaju 50 eura za koriscenje 1 hektara, da damo 

doprinos da obezbedimo ovoj deci kojih ima oko 100, imamo ljude koji su u Pristini i koji su 

spremni da pomognu ovom pitanju. Nadam se da cemo na narednoj sednici ovo pitanje imati na 

dnevnom redu i da to glasamo. To je za nasu decu, za skolu futbala. U vezi napada na 

predsedavajuceg trazim da napravimo jednu rezoluciju, da napravimo tekst i da stavimo tu 

rezuluciju na glasanje. Na ovaj nacin branimo drzavne institucije. 
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g.Nexhat Isufi – Posto je ova tacka preinacena u tacku oko otpada moram da kazem da su druge 

opstine napravile bum u vezi menadziranja otpadom. U okviru toga ove godine je odvojen jedan 

budzet u za eliminaciju nekih ilegalnih deponija, najvise kod nas ima onog cvrstog otpada, 

najveci problem kod nas je to sto nemamo seoske odbore, prilikom cega bi sela odredila gde ce 

bacati cvrsti otpad. Kada nemate predsednistvo sela nemate ni odredjivanja mesta za bacanje tog 

cvrstog otpada, znaci svakom problemu se mora naci baza. Drugo: znamo da u Zakonu imamo i 

odredjene mandatarne kazne za bacanje smeca, pikavaca, zvaka i sl, ko treba da to sprovede, mi 

ovde imamo takvo misljenje da ne prijavljujemo one koji bacaju smece, podizanje svesti 

gradjana je kljucno, ono sto je lose mora da se kaze da je lose. Direktor nadleznog direktorijata 

radi sa selima koja nisu ukljucena u sistemu menadziranja smecem, tako da smo uspeli da 

ukljucimo jos jedno selo koje nije bilo ukljuceno u ovom sistemu, to je selo Krusevo, medjutim 

ostalo je jos 6-7 sela. Bilo smo u Brodu i Kukuljane da razgovaramo sa gradjanima, postavili 

smo obavestenja, nisu se odazvali, isli smo vozilom 2 meseca do Arxhena da uzimamo smece, po 

selima ove destinacije, selo Kukuljane znamo kako bacaju smece, ne samo sto je lose za te 

gradjanu tu, vec i za mene koji zivim na drugoj strani opstine, kada prodjem tom ulicom je 

veoma lose ogledalo, ne samo sto su bacilli tu smece vec su i napravili trasu sa betonom, da ne 

bacaju levo i desno vec na jednom mestu, to sam licno video. Inspektori moraju izlaziti na licu 

mesta, neka primaju plate kako valja, neka kazne jednom Nexhata i onda ce se znati, da svako 

obavlja svoj deo posla samo tako mozemo imati uspeha. Bez da sednemo i objasnimo neke 

stvari, nema resenja. Potrebna je celokupna mobilizacija, zar da Dragas koji je turisticka 

destinacija bude destinacija smeca.  

g.Seljman Osmani – Pozdrav svima, imam par pitanja za predsednika za koje trazim odgovore, 

prvo: dokle se stiglo sa socijalnim kucama, drugo: peticija gradjana sela Kruseva oko promenu 

imena ulice Hasof, i imamo jedan veliki problem Krusevo-Zlipotok, ovaj put sto se sada radi na 

toj relaciji imamo veliki odron i ispod tog odrona ima jedan kuca, odron preti tom domacinstvu 

pa bi zamolio nadlezen da izadju na licu mesta i ociste i regulise tu problematiku.  

g.Shaban Shabani – Postovani delegati, bilo je pitanja ja cu pokusati da odgovorim na neka 

pitanja u mojim mogucnostima. Prvo da odgovorim na zadnje postavljeno pitanje, mi smo u 

kontaktu sa specijalnim ekipama strucnjacima geodezije iz Pristine, koji su jednom vec boravili 

na nasem terenu, tako da ocekujemo od njih, posto imaju svoj emergentni fond da intervenisu po 

ovom pitanju. Svesni smo svih slucajeva, kako u tom delu tako i u Rence i na drugim mestima, 

mi kao opstina nemamo niti profesionalnih niti finansijskih kapaciteta, tako da ocekujemo 

podrsku iz Pristine. Što se tiče otpada i ja se u potpunosti slažem da imamo problem sa čvrstim 

otpadom, moram da kažem da jedan deo krivice snosi i opština jer nismo do sada bili u 

mogućnosti da odredimo lokacije za odlaganje čvrstog otpada. Takođe sa druge strane imamo 

probleme koje su na samom terenu jer ako budemo odredili određenu lokaciju u nekoj od 

katastarskih zona jednog sela, samo to selo će se pobuniti i tražiti da se takve lokacije udalje iz 

blizine njihovih sela. Jedno takvih lokacija može biti između sela Rence i Kapre, lokacija koja 

kažu ja nisam lično video da po ovom pitanju neće smetati niti jednom niti drugom selu. Kako ti 
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je određivanje lokacije za bacanje čvrstog otpada na ovom mestu sačuvati ovaj prostor od 

erozije. Što se tiče borda možda je ranije bilo imenovanje članova ovog borda međutim koliko 

sam upoznat u zadnje vreme članovi borda se biraju preko konkursa. Tako da nemamo 

informaciju i moramo na neki način videti kako ova procedura teče. Što se tiče opreme za 

prevođenje za komitet za zajednice slažem se da ima potrebe i da je potrebno da ovaj komitet 

bude funkcionalan i da poseduje opremu za prevođenje ali kao što vidite i u samoj sali skupštine 

i dan danas koristi opremu ministarstva, tako da čim rešimo ovo pitanje nadam se da ćemo iznači 

mogućnosti da i drugo pitanje rešimo. Što se tiče postavljanje tabli signalizacije mislim da je to 

konstantna obaveza nadležnog direktorata tako da ostaje u nadležnosti nadležnog sektora. Što se 

tiče registracije imovine na oba supružnika ja mislim da je postojala jedna kampanja od strane 

ministarstva za ove nove procedure. Što se tiče broja zaposlenih tokom mog mandata nemam 

službene podatke koliko je osoba zapošljeno, što se tiče asfaltiranje puta prema Crnom kamenu 

ja mislim da ćemo ove godine uspeti da završimo naše obaveze do katastarske zone koja pripada 

nama te se nadam da naredne godine će Prizren takođe uraditi i svoj deo posla. Što se tiče mosta 

mi zaista smo možda su oštetili građane tog sela jer most nije regulisan do kraja kako valja, taj 

most svakako mora da se proširi sa oba kraka samo ne znam kako će biti i kako će se rešiti stanje 

sa privatnim parcelama ili privatnom imovinom koja se nalazi pored samog mosta. Znači ovo 

ostaje da se razmatra prodiskutujemo narednom.u svakako ako budemo imali mogućnost i da 

nam je to prioritet i da će se na tom delu mosta. ra li ti. Što se tiče regionalnog puta Zapluzje-

Zur, kao što znate ovaj projekat je u nadležnosti ministarstva telekomunikacija i transporta, mi 

smo zahtevali od strane ovog ministarstva makar nekakvu emergentno investiciju kako bi se 

barem one veće rupe ili veće neregularnosti rešile do izgradnje celokupnog puta. Kao što svi 

znamo znači velike količine soli su uticale da asfalt i popuste i naprave se velike rupe svesni smo 

toga da ministarstvo transporta i telekomunikacija treba da interveniše na tom delu puta. Moram 

da kažem da nije toliko dobro ali nije toliko i ekstremno loše stanje na tom delu puta. Što se tiče 

investicija u selo Zrze, ja znam da su se tamo vršile određene investicije, ja ću porazgovarati sa 

predstavnikom sela, znam da su se radile pokockavanje ulica u tom selu i ja sam razgovarao sa 

predsednikom sela i rekao da su prioriteti na vama tako da vi morate ili trebate da orijentiše te 

izvođača radova Gde će raditi na kom delu puta. Što se tiče izrade pravilnika o smanjenju poreza 

na imovinu ili određeni drugih taxi je veoma teško imajući u vidu da porazi je mera koja je 

nametnuta od strane države, ili od strane centralnog nivoa i po tom pitanju nemamo puno 

mogućnosti da intervenišemo. Kod mosta u Bresane moram da navedem cinjenicu da je i 

kolicina vode se smanjila, tamo se radilo, mozda ima i defekta, znamo svi da se suocavamo sa 

velikim problemom vodosnabdevanja, cim ce se popraviti vreme, moracamo da vidimo sta cemo 

i kako cemo da radimo. Ideja je bila dobra, hteli smo da izmenimo sistem vodovodne mreze, to 

smo i radili, sada moramo da vidimo sta cemo. Mi smi imali problem zato smo i pokrenuli tu 

inicijativu e sada sa izmenom mreze imamo veci problem. Sredstava je bilo dovoljno. Sto se tice 

prijavljivanja korupcije to je dobra ideja, Što se tiče predloga o prijavljivanju slučajeva korupcije 

mogu da kažem da je to veoma dobra ideja i da su određene opštine već započeo ovaj proces 

prijavljivanja korupcije od strane građana ili drugih lica i da na osnovu prijavljene korupcije se 
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dobijaju određene novčane nadoknade. Mi možemo takođe doneti jednu zajedničku odluku ovde 

da ovaj za prijavljene slučajeve korupcije i vršimo nadoknadu iz sredstava subvencije ili 

sopstvenih prihoda i da odredimo jednu zajedničku struju po predmetu prijavljivanje korupcije.a 

koja možda može iznositi otprilike 100 ili 200 EUR u zavisnosti od odluke koje ćete vi doneti ili 

iz glasati. Povodom toga možemo takođe i obavestiti građane u ovoj novoj inicijativi.i nadam da 

neće biti takvih prijava jer se nadam da nema slučajeva korupcije u našem organima na lokalnom 

nivou. Znači ostaje da se konsultujemo sa direktorom finansije iz kojih sredstava bi se moglo 

isplaćivati ova nadoknada. Normalno da za svaki Primer ili za svaku prijavu korupcije se mora 

ovaj podneti i određeni broj dokaza kako ne bi ostao sam ona prijavljena u slučaju uvećan da na 

osnovu dokaza se utvrdi predmet korupcije. Što se tiče podnošenja zahteva za određivanje 

sportskog terena na određenoj lokaciji koja je u vlasništvu kosovske povereničke agencije i vi 

Agencija za privatizaciju Kao što znate trenutno imamo zaustavljen proces podnošenja zahteva 

za korišćenje lokacija ili parcela koja su u nadležnosti ili pod ingerencijom kosovske agencije za 

privatizaciju. Možemo svakako početi razgovore kako bi u narednom.u ovaj podneli taj zahtev 

da razgovaramo sa lokalnim predstavnicima Kosovska agencija za privatizaciju i da u narednom 

periodu proces završimo do kraja. Što se tiče mandatne kazne za bacanje smeća ili otpada mogu 

da kažem da situacija u ovom sektoru I ne stoji baš najbolje glavni razlog to mi je što građani ne 

prijavljuju slučajeve bacanja ili odlaganja smeća na ilegalnim deponijama. Inspektori ne mogu 

da upotpuni celokupne obaveze da postignu sve da pokriju sve te lokacije. Što se tiče socijalnih 

kuća ovaj proces je u toku to su kuće koje se grade za socijalne slučajeve na osnovu inicijative 

delegata skupština Kosovo 6 Plus u kojoj inicijativi je učestvovao i delegata Adem hodža, znači 

celokupna Stvar je u proceduri i nadam se da će se uskoro završiti. Takođe smo upoznati sa od 

onog zemlje na projektu izgradnje puta Kruševo zlipotok tako da će nadležne službe kao što sam 

rekao izaći na licu mesta i doneti adekvatno rešenje i odluku. Zahtev građana za promenu imena 

ulice u selu kruševu Kao što znate ovaj zahtev je prosleđen direktorjatu urbanizma imajući u 

vidu da su oni nadležni za rešavanju ovakvih zahteva. 

g.Zianida Elmazi – Pod tackom eventualno na osnovu Zakona se ne moze glasati, a mi smo bas 

to danas ucinili, predlozili smo i izglasali jednog novog clana Komiteta za Zajednice, trebala se 

ta tacka dnevnog reda staviti na redovnim dnevnim redom a ne pod eventualno.  

g.Betim Merdiu – Ako nema drugih izlaganja, ovim zavrsavamo danasnje zasedanje skupstine. 

Hvala vam.  

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 

 

 

 


